
SPRAWOZDANIE nr 7 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 05.03.2024 godz 19.00 

  

Agenda: 
1. Preliminarz – rozliczenie, plan finansowy szkoły 

2. Spotkanie z D. Samborską 
3. Strona www link do szkolnej, bezpieczna. Facebook. Slack. 
4. Piknik – tłumy chętnych, co poza sportem, sponsor. 
5. Zakupy -  omówienie, lista. 
6. Sprawy: oceny z w-f, zakupy świetlica, DOWAR i AKLA, itp. 

 

W zebraniu RR wzięły udział 22 osoby, w tym 10 uczestników on-line (lista obecności do 

wglądu u Sekretarza RR). 

Spotkanie otworzył Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski. 

 

1. Omówiono dotychczasową realizację Preliminarza. Jakub Jarzyński przygotował 

zaktualizowane zestawienie wydatków. 

RR ma podjąć decyzję, czy upubliczniać na stronie internetowej zestawienia wydatków. 

 

2. Spotkanie z p.Dorotą Samborską – prowadzącą zajęcia z malarstwa 

Pani Dorota nie przybyła na spotkanie RR. Jej osobę reprezentował p. Zbigniew      

Samborski – mąż. Z uwagi na niepełne informacje uzyskane od p. Samborskiego, RR 

ustali nowy termin, dogodny dla p. Doroty, celem finalnego uzgodnienia zakresu i 

harmonogramu świadczonych usług.  

Wnioski ze spotkania: 

- RR ograniczy swój udział w organizowaniu zajęć dodatkowych do opiniowania 

prowadzących, ustalania zasad (Regulamin zajęć), dysponowania salami i pośredniczenia 

między Prowadzącymi a Dyrekcją szkoły 

- należy w trybie pilnym przygotować draft umowy między Dyrekcją a Prowadzącymi  

- rozliczenia będą się odbywać między Prowadzącymi i Rodzicami – bez udziału RR 

(wpłaty za zajęcia bezpośrednio na konto wskazane w umowie przez prowadzącego) 

- należy zamieścić ogłoszenie na stronie RR dotyczące zbierania ofert na prowadzenie 

zajęć dodatkowych na przyszły rok szkolny 

Rafał Krzyżanowski obiecał zapoczątkowanie zmiany zasad prowadzenia zajęć 

dodatkowych w formie pisemnej. 

 

3. Strona www link do szkolnej, bezpieczeństwo strony, Facebook. Slack 

Przewodniczący ustalił z Dyrekcją Szkoły zamieszczenie linku do strony RR na szkolnej 

stronie internetowej. 

RR przyjęła, że wystarczającą formą kolportowania informacji jest zamieszczanie ich na 

stronie internetowej RR.  

Z uwagi na nieprzyjęcie się SLACKa wśród członków RR informacje wewnątrz RR będą 

dystrybuowane wyłącznie drogą mailową. 

Z inicjatywy Przewodniczącego RR zakupiła certyfikat bezpieczeństwa strony 

internatowej. 



 

4. Piknik rodzinny 

Temat przewodni imprezy: Sport i zdrowie. 

RR będzie starać się o pozyskanie sponsorów oraz dofinansowania z powiatu. 

 

5. Zakupy 

- W imieniu Rady zakupy uzupełniające do Świetlicy szkolnej dokonała Katarzyna 

Naperty, za co jej serdecznie dziękujemy. Kupiliśmy dodatkowe gry planszowe.  

- Pani Dyrektor zgłosiła  zapotrzebowanie na zakup dużego, zwijanego ekranu na salę        

gimnastyczną.  Jacek Szyszkowski zgłosił się do przygotowania oferty na taki ekran  

(konieczne parametry), pojawiła się tez propozycja namalowania na ścianie sali sportowej 

ekranu. 

- zmiana dekoracji na bal 8 klas. Przewodniczący zgłosił pomysł zakupienia sukna do 

dekoracji hali sportowej (wyposażenie szkoły). Ma to być ekologiczna alternatywa dla 

„sufitu” z balonów. Szacowany koszt sukna wynosi ok. 4000zł. Zakup ten zostanie w 

najbliższym czasie poddany głosowaniu on-line. 

 

6. DOWAR i AKLA 

Zaproponowano, by zwiększyć limit DOWAR dla 8 klas do 40zł/os. W ramach tej kwoty 

RR miałaby dofinansować dla klas ósmych mini kurs tańca towarzyskiego - 4 zajęcia (45’ 

każde). 

Pomysł ten zostanie w najbliższym czasie poddany głosowaniu on-line. 

 

 

 

Ok godz. 21.05 Przewodniczący zakończył zebranie. 

 


